
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 22. april 2025 
 

 

1 Evaluering 
Generalforsamlingen var en succes med mange fremmødte og stor spørgelyst. 
Der var bla  et ønske om større åbenhed. 
 
 

2 Roberto Vejrup valgte at trække sig pga udfordringer på hjemmefronten. 
 
Formand:  Klavs Jensen 
Næstformand: Peter Vestereng 
Protokolfører: Bente Friis  
 
 

3 Der er blevet undersøgt at vi er på niveau 1 og er ikke omfattet af Nis2 
Man skulle have modtaget et brev fra Energitilsynet  7/3 2025 i e-boks. 
Men vi arbejder videre med arbejdet omkring beredskab. 

 

4 Punktet udgår. 
 
 

5 Gennemgang af dagsorden til 30/4 kl 17. 

 

 


